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 :0518 בשעההישיבה התחילה 

 לירן בסון: פותח את הישיבה, מציג את סדר היום ומהלך הישיבה.  

האינטרסים  מתווה שהצגתי נבחר גם במועצה וגם בהתאחדות, זה טוב ומשרת את  לירן בסון: "ה

  בן אבו   שובל  של האגודה שלנו. זה משמח. היו המון דברים כמו המכתב, פתיחת שנה ובהכול ניגע.

ואני פנינו בבקשה למכללה, במכתב, על מתווה שאנו רואים לנכון למילואימניקים, מפונים ומי שלא  

יכול לפתוח שונה. אני אגיד שייש כמה רובדים כמו האלה שמוכרים כמו השכול מפונים וכדומה,  

יש את האלה שלא מוכרים כמו חברה של חלת, מפחדים לצאת מהבית וכדומה. מאוד קשה לתת  

ו בלתי אפשרי לתת פתרון לכולם, אחת הבקשות היא להיות קשובים למי שנמצא בתחום  ואפיל

את השמות ולטפל    האפור עם המענה ראוי ביותר. עוד דבר, אנחנו רוצים לקבל יחד עם המכללה  

בהם יחד איתם, זה בנוסף למוקד שבו אנחנו מלווים עד שהפתרון יענה. זה פרויקט חשוב שאני  

חושב שאתם כנציגים צריכים גם לתת להם את הטופס הזה ולרשום אותם, אנחנו מטפלים בהם  

ד עם  ולא המכללה, חשוב לתת להם את המענה הזה לעשות ולעזור. במקביל לזה אנחנו משתפים יח

דיקאנט הסטודנטים שכבר שבוע הבא, יחד עם איילת אילני הדיקנית, כדי להגיע לכל אחד ולתת  

 את הפתרון והמענה והאוזן הקשבת". 

 ועדה הוראה. ומשתף את המתווה חזרה ללימודים ל לירן בסון

"המכתב משותף לכם כנציגים אבל לא לעיני הסטודנטים. יש כל מיני עצומות ומכתבים    לירן בסון:

שפנו למכללה וזה לא לטובתנו. למשל כמו הלימודים בזום שיוקלטו ויפגעו באלה שלא פנויים לזה  

נפשית. זה דבר מורכב. העצומה הזאת לא הייתה יוצאת לדרך זה גם לא היה פוגע במשא מתן שלנו  

נחנו הולכים הפוך על הפוך, אנחנו מבינים שזה פוגע הזום אבל בכל זאת אנחנו נבקש  במכללה וא

הולכים לדבר    קרויטורו הקלות בהיעדרויות. יש ביום שני ועדת הוראה שבה שובל בן אבו אני וזיו  

שם על כל המצב והדרישות שלנו בתור הסטודנטים. זה דיון מורכב אבל אנחנו על הדברים עד שנשיג  

מתווה קונקרטי שנותן וודאות וריאלי עד שיעבור. כל מתווה שלא ריאלי לא יבוא בחשבון וניכנס  

 אחוז".   60יחשב ביאת המכתב. "סטודנט יכול להגיע פעמיים וזה   מקריא במכללה בהתאם".

 : "לכלל הסטודנטים?"בר סידון

 ואחרי זה לפרטיים". : "כן, שובל בן אבו

יותר מורכב. בקורסי  לירן בסון וזה  זה  לגבי  עוד צריכים לבדוק  כולל ההתנסויות שאנחנו  : "לא 

אורנים   עבודה פרופורציונלית.  יכנס לממוצע ותהיה  גנרי שלא  עובר  לעשות  רוצים  אנחנו  בחירה 

דורשים   עדיין  להתחיל.  אסינכרוניים  או  לזום  סינכרוניים  קורסים  להסב  מתחילה 

הקלות יהיו  לסטודנט  שלמילואימניקים  יש  מהמילואים  ששוחרר  מהרגע  החובה,  קורסי  לגבי   .

המילואימניק חודש וחצי בעזרת מיקוד לחומר הרלוונטי למבחן. ממש דומה למתווה הבגרויות.  

רלונטיות   יהיו  שהשלמות  רלוונטי,  וחומר  מצגות  הצורך,  במידת  פרטניות  השלמות  לזה  מעבר 

כמובן הנושאים מדברים גם על התואר השני.    וסטודנט שלא היה לא יצטרך להשלים מההתחלה.

 על כל זה נשב עליו ביום שני בועדה". 
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סידון והן  בר  מילואים  ונשות  אמהות  בעיקר  מהתואר  סטודנטיות  עם  טעונות  שיחות  "לאחר   :

הזה   במתווה  להיכלל  יכולות  הן  האם  העורף.  נשות  כמו  כללי  מתווה  שיהיה  דורשות  מבחינתם 

 בצורה מערכתית, בצורה פרטנית זה מרגיש כידיים כבולות." 

: "לגבי אמהות שהילדים בעזה קשה לתת מענה כללי, אבל אפשר בפרטני או להיעזר בנו  לירן בסון

 ואחנו נעזור גם מול  ראשת החוג".

 : "הפצנו זכויות של מילואימניקים וזכויות של נשות המילואימניקים". שובל בן אבו

ולכן אני רוצה דוגמאות איך אפשר לעזור כדי שאוכל    ר: "המענה הפרטני הוא מאוד באוויבר סידון

 להעביר הלאה". 

: "אתם נציגי החוגים קחו אותם את מי שצריך ותביאו אותם אלינו. תשגעו אותנו. לצערי  לירן בסון

קיבל תחום   הנהלה  כל חבר  עזרה.  מקבל  שפונה  וסטודנט  לכל סטודנט  להגיע  יכול  לא  אני  הרב 

 קשר. תפנו אותם אלינו". אחריות לפי סווגים במסמך והם יוצרים איתם 

 : "הן סקפטיות, מה אנחנו כאגודה ברמה הפורטיבית?" בר סידון

: "היא תחת קטגוריה של משפחה של מגויסים ויש לה זכויות, אנחנו עובדים מול המכללה  לירן בסון

נפשי  לעלות את מכסת הנוכחות. קודם כל שתפנה ואם צריך נכווין לייעוץ של זכותי, אם צריך סיוע 

 נעשה אם צריך פורום שיעשה תמיכה רגשית נעשה. יש המון מה לעשות אבל אנחנו צריכים לדעת". 

אבו בן  שמקבלים,  שובל  והפניות  לאגודה  "מעבר  שיש  :  להדגיש,  רוצה  אני  קשת.  מרכז  את  יש 

חשיבות לתפקיד שלכם, או להפנות אותם או ללוות אותם יחד איתנו. ממש עד השלב האחרון נטפל  

 בהם. תפנו אלינו אם אתם צריכים לעזור בלהפנות אם תרצו לטפל בזה". 

: "יש לי שלוש נקודות. נקודה ראשונה ששנת הלימודים התקצרה, אם נדבר  הרקשוביץיצחק  אור  

על נקודה היא שהמלחמה סחטה כלכלית. האם יש למכללה רצון/כוונה לקצץ בשכר הלימוד גם כי  

הסמסטר מתקצר וגם כי מלחמה. הדבר השני, ההתחשבות הבזיונית בכל מי שמוגדר מילואימניק  

זה, זה תחושת התחשבות והבעת אמפטיה. עצם זה בגלל שאלו  נזים שלא שוות כלום אחרי    4-כ

שעות ערב לתת לנו מענה יכול לחזק את תחושת הניתוק של המכללה. מישהו מהנהלת אורנים היה  

 צריך להצטרף לזום הזה". 

: "זה היה בדקה התשעים אז לא הרגשנו טעם לבקש, חמישתינו בצוות ניסינו לפגוש  שובל בן אבו

 את איילת אילנו שהיא הגורם הרלוונטי ביותר. אני משתתפת בדעות שלך שזה הזוי". 

: "נבחרנו על ידי הסטודנטים להתנהל מול המכללה. אם המכללה לא מוכנה  הרשקוביץ  אור יצחק

למצוא זמן לתת לנו תשובות, כמו שדיברנו יש עצומה, לא אחת לא שתיים פנו אליי סטודנטים שהם  

מתכננים לעזוב. אם המכללה לא רואה לנכון, זה מרגיש זלזול וחוסר ערך, אבל כן לבוא ולהגיד  

ים מתווים, הם מצפים שנחזור ונשאל את המרצים. אני מצפה ממישהו  שאנחנו חוזרים ומתחיל

מטעם המכללה שיכול לבוא לתת לנו מענה להביא סטדונטים. אנחנו מעלים נקודות שרלוונטיות  

לסטודנטים, ואם הם לא רואים לנכון לתת תשובות כמו בר ואני ועוד נציגים שאנחנו צריכים לתת  

האח הנקודה  לסטודנטים.  של  תשובות  מתווה  יש  חיפה,  אוניברסיטת  ועם  תחת  היא  רונה 
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אוניברסיטת חיפה שלפי דעתי אורנים צריכה לפעול בה אם היא לא התחילה, לפי דעתי מי ששולח  

ליצור   צריך  המדריכים,  את  המתרחש  את  ורואה  המדריכים  הנקודה  את  את  )להשלים  מתווה 

 האחרונה( 

: "שנת הלימודים התקצרה והמכללה בחרה לא לפתוח בחודשים הראשונים, היא נפגעה  לירן בסון

כלכלית. היא רואה בשנה כמוצר והם יעשו הכול כדי שתקבל את ה"מוצר" שלהם. אני ועוד יורים  

פועלים להורדת שכר האקדמי הכללי. אנחנו מדברים על סבוד מלא למי שגוייס לצו שמונה. אני לא  

אבל אין יותר מדי מה לעשות עם זה, ניסינו אבל זה לא תלוי במכללה אז אנחנו    אומר שזה בסדר

למי   מקדמות  גובה  לא  לימוד,  ושכר  סיוע  המלגות  את  הגדילה  המכללה  שלב.  לעלות  מנסים 

 שמתקשה, הסטודנטים שיצאו לחלת דרך הדיקנאט או שכד אנחנו נותנים פתרונות".

 : " יש אפשרות לקבל פטור מחנייה?"הרשקוביץיצחק אור 

: "נבדוק את העניין. יש אופציה. לגבי הנקודה השניה, אורנים נמנעת לעשות זום כולל כי  לירן בסון

וזה דבר   דובר כדי שתדברו  יכולים להביא  בעיותיו. אנחנו  יציג את  כל אחד  ייגמר.  זה לא  פשוט 

  רלוונטי ויכול לקרות. נוכל לכנס ישיבת חירום ולהביא את אותו הדובר. כל חוג פרטני לעצמו. אנחנו 

בתור אגודה נלחמים כדי להשיג את הכי טוב בשביל הסטודנטים. זה שלפסטודנטים מרגישים שאין  

כוח, אנחנו עובדים בשביל הסטודנטים ויש כוח ואתם צריכים לדברר את זה להם. תדברו אנחנו  

באמת עובדים קשה, ואנחנו רוצים לעזור ולסייע בדברים הקונקרטיים. בקשר לשיח מוגן ותומכי  

 ר אגע בזה בהמשך". הטרו

רון שבוע צוף  במילואים אלא  קיצוצים  על  דיבורים  יש  בתור המילואימניקית,  מיני  -:"  וכל  שבוע 

 הסדרים שלא ידועים עדיין, איך נערכים לזה מבחינת הלימודים והמכללה?" 

: "לא יודע, מבחינתנו נמשיך לרוץ על מתווה המילואימניקים שהצגנו כרגע, יהיה מקרים  לירן בסון

פרטניים לכל משרת מילואים וצרכיו תוך ליווי שלנו. הדברים דינמיים אי אפשר לדעת מה קורה עד  

שהם באמת קורים. לכל אחד נצטרך להתאים תוכנית אישית, כמו הגענו למתווה של עכשיו נעשה  

 צב כדי לדעת איך לתת את המענה הכי טוב לסטודנטים". הערכות מ

: "אולי שווה לעלות את זה מול המכללה, שהדבר קיים ההתרעננויות שזה לא באמת שחרור  צוף רון

 אל היערכות למערכה ארוכה".

בסוןיל רשמתי  רן  זה.  את  להעלות  כדי  אחרים  יורים  מול  הארצית,  ברמה  זה  על  אעבוד  "אני   :

 לעצמי". 

: "לגבי העניין של נציג המכללה, אנחנו נעלה הכול מול נציגים מהמכללה ונדאג שישמעו  שובל בן אבו

 את הקולות והלשמיע, לכן תשאלו ותגידו לי".

הבנתי את התחום האפור, בתור נציגה ששמעה קולות של פחד היציאה ובתור אחת,  : "מאיה גפני

המכללה מציעה המון מענה ריגשי גם ראשות החוג אפילו, אבל מרגיש לי שהמענה מהמכללה לא  

מדויק ונכון, גם מאנשים אחרים שמעתי את זה. רציתי להבין כן לכלול אותם המתווה, כל האלה  
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ריגשי של קשת אלא  ראעם פוסט ט נפשי או  ולא צריכים מענה  נפשיות שהחמירו  בעיות  או  ומה 

 המענה הפיזי שלמרות אי היציאה איך ממשיכים להשלים את התואר". 

בסון הקלה  לירן  מבקשים  גם  אנחנו  ולבסוף  שאפשר  כמה  הנפשי  הסיוע  את  מעלה  "המכללה   :

במתווה שלנ וגם ציינו את זה ונמשיך לציין את מה שקשור על התחום האפור. מאוד קשה לתת לזה  

מענה חד משמעי וזה יהיה כרוך ביידוע החוג או אנחנו ונפעל לעזור. מאוד קשה לענות עכשיו על  

 זה." 

.  מענה כי אני כבר מטופלת: "המכללה אומרת שיש מענה אבל בסוף למי שמטופל אין  ענבל מצנר

בהתייחס למה שמאיה אמרה, קיבלתי גם פניות על סיוע נפשי. מרגיש לי שחלק, כמוני, נופלים בין  

 " הכיסאות.

 : את בטיפול של המכללה? בסון לירן

לא, ואני לא מרגישה במוח לחזור ללימודים ואני לא זכאית לסיוע אז בעצן נופלת בין  ":  מצנר  ענבל

 הכיסאות.

: אין סיוע רשמי אבל יש סיוע של חברה מתוך המכללה, סגל אקדמי ומנהלי, איילת אילני,  בסון  לירן

זו באמת נקודה טובה שנעלה אותה בוועדת ההוראה גם.  נודלמן וחברה ממרכז קשת אבל  סיגל 

תכננו בשבוע הראשון לעשות דלת פתוחה עם אנשים מוסמכים, עמותה כלשהי, השאלה אם תהיה  

 לזה היענות. 

 תהיה לזה היענות?  -כנציגי חוגים צריכים לענות על זה  ם: אני חושבת שאתבן אבו שובל

 . סטרפלזה מרגיש מיותר, זה כמו לשים על זה   ד: אם זה רק לשבוע אחמצנר וענבל גפני מאיה 

יש  בסון  לירן נפשי,  וסיוע  לאומי  ביטוח  של  יש אפשרויות  אז  רחב  במבט  זה  על  : אם מסתכלים 

פסיכיאטרים, יש אופציה להפסקת לימודים במצב הזה. המכללה אומרת שהיא מעמידה את כל  

האמצעים שיש ואם זה לא יספיק אז יש אופציות נוספות. יש הרבה חברה שזקוקים לזה אבל זה  

 בהתאם. ונעדכן קש מענהמורכב, נבקש פתרונות, נב 

רוצים וצריכים וחשוב שהקול שלהם גם  בר סידון : "בהקשר למה שאמרת, יש את אלה שמאוד 

ישמע. זה מצב מורכב מול האלה שלא יכולים והאלה שחייבים. יש אנשים שלא יכולים להמשיך  

להיות סטודנטים לנצח. חשוב לי להשמיע את הצד שני. משהו שצורם לי זה שהנקודות זכות של  

 הן ריקות ופתרון שהוא נחמד אבל ריק. המילואימניקים 

ג. הסיטואציה קיימת ואי אפשר להתעלם שכל מה שהיה לנו בשנה  ": "זה פנייה מהמל לירן בסון

רגילה תהיה גם השנה, זה דבר שגורר דבר ומה שאנחנו מנסים לעשות זה לצמצם פערים ונזקים.  

שהי שגרה וזה לא צריך לבוא על חשבון מילואימניקים, בגלל  וזה קצת התשובה שלנו לחזור לאיז 

זה אנחנו מנסים כמה שיותר לא להיות בפער. אם להיות אנשים שהם פרטניים שמחמירים לעצמם  

להיפגע   רוצים  שלא  לאלה  אבל  סמסטר.  על  לחזור  יכולים  הם  קבילה,  שנה  לא  זאת  ומבחינתם 

 המתווה נועד." 
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 ." : "יש מתווה קייםשובל בן אבו

 : בסמינריונים נתעקש שיעזרו להשליםבסון לירן

 : "לחלוטין אפשר להקליט ומי שלא יוכל להגיע יוכל לראות".בר סידון

 : "הבעיה היא משפטית ולא טכנולוגית שכן יש קורסים שאי אפשר להקליט".בסון לירן

: "עדיין נראה מנותק שיש מרצים שלא מוכנים להקליט ושווה לנסות לראות מי מסכים  בר סידון

 יות ירד ואז פחות יגיעו וחוסר יתפספס. וומי לא כי אחוז ההיעדר

: "נבדוק את העניין. נושא הבא הוא המכתב של הבעת שיח מוגן בקמפוס. אנחנו קיבלנו  לירן בסון

את הטקסט לא הרבה זמן לפי שהתפוצץ בתקשורת ורצינו לפנות באופן מסודר מול הועד מנהל  

שעמד להישלח אך אז זה התפוצץ בתקשורת זה הפך להיות לא רלוונטי והמכתב לא נשלח. אז קרה  

וטפים אש מוצדק בעיניי גם על התגובה הרכה שהוצאנו וגם על הרצון למצוא  מה שקרה. אנחנו ח 

מורכבת. בשבוע הבא יש ישיבה עם הנשיא יחד עם    הקח אחריות מהמכללה. הסיטואציימישהו שי

, בישיבה אנחנו מתכוונים לבקש הבהרות על המסמך הבזיוני ואופן היציאה שלו, אני   ור וזיו קרויט

לא אומר שצריך לפסול דעות אבל בהוצאת המכתב בפומבי זאת הייתה טעות שנעשתה, קיבלתי  

רשמיים   מכתבים  וקיבלתי  לפעול  מאגודה  שדורשים  חתומים  כמה  יודע  לא  שאני  עצומה  לידי 

בנושא. האגודה אחראית על קול הסטודנטים ונשמיע אותם תוך    מסטודנטים שמבקשים שנפעל

מתן מענה לכל הסטודנטים. ניתן למענה גם לכל בקשה של סטודנט. בקשר לתמיכה בטרור כמו  

 שאור העלה, לא מכיר אירועים חוץ מכמה חריגים שטופלו". 

גלובין לא  מור  אגודה  בתור  ואנחנו  הנכון  לגורם  לא  הסטודטים  של  שהתלונות  מרגישה  אני   "  :

 " נה האש נגדנו לא נכו זה ש צריכים להתנצל עליו ו

: "יש אמירה, המכתב מטופל על ידי משרד החינוך והמלג, עתרו למשרד החינוך חמישה  לירן בסון

ארגונים שונים והאשימו את אורנים באנטישמיות, הוא יצר איזשהו הד ואנחנו צריכים להוכיח  

לסטודנטים שאנחנו עומדים לצידם ושומעים את קולם, וקולם עולה, זה חשוב. לקבל חתימה למייל  

טודנט עם תנאים לחזרה ללימודים אנחנו מנסים למנוע את זה. זאת עבודה שאנחנו  עם חתימה של ס

נלך לעשות שבוע הבא שכן כמו שהאגודה נלחמה שיהיה מרחב תפילה למוסלמים מתוך צורך, כך  

 גם הקול עולה מסטודנטים אחרים שיש לתת לצורך שלהם. אנחנו צריכים לפעול". 

: "בתור מישהי שדיברה עם המון משרתי מילואימניקים, אנחנו כן רואים שאגודה עושה  צוף רון

למעננו והחשש שעולה הוא לא להיות שם בחוויה הסטודנטיאלית. אני לא רואה איך יבואו לקראתנו  

 , אבל לפחות רואים שאתם עושים בשבילנו". ראפילו ממילימט

בסון לחוויה  לירן  לדאוג  רוצה  "אני  ליום  הסטודנטיאלית:  בחינם  יכנסו  כמו שהמילואימניקים   ,

 ". ושייהנ הסטודנט, אנחנו נדאג 

 " .14-18.1  שתתקיים בין התאריכים : "מצביעים על השלמת בחירותבן אבו שובל
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הבחירות והכול על פיו. היה משהו עם תקציב אך    מתרחשות: "יש תקנון שם מפורט איך לירן בסון

עד שלא נקבל הוספת תקציב לנציגי החוגים כי אנחנו לא יודעים על פי מה אנחנו עובדים על פי  

 המצב הכלכלי של אורנים שמשפיע על האגודה. אז כרגע ההוספה בעייתית". 

 כשיהיה מידע לגבי זה?" לנושא הזה: "נחזור ארינה רייטרק

 " ה באמצע השנה ולהפריש זה בעייתי.י : "זה יהלירן בסון

 : "נחזור לזה כשיהיה תמונת מצב יותר ברורה". רייטר קארינה

 ". הצבעה על זה . נקיים , לקראת סמסטר ב': "במרץ נבחן ונחזור לזהבן אבו שובל

 התקבלה ברוב קולות. 18/1-14ההצבעה על השלמת בחירות בתאריכים 

 

פנו  :  רייטר  קארינה סטודנטים  הרבה  שהיה  במכתב  הסטודנטים,  קול  אתם  להגיד,  חוזרת  שוב 

והאגודה נתנה תשובה אך עדיין לא כולם העבירו את המכתב הנגדי. גם היא לא דעתכם האישית  

זה   את התפקיד שלכם,  ולעשות  לתת את המענה  וחובותיכם  הסטודנטים  למען  זאת אחריותכם 

. יש דרישה  אתם צריכים להעביר את כל ההודעות הרשמיות מהאגודהקשור לכולם אז אני חוזרת ,  

 ". כזו, והיא מעוגנת בתקנון

 *לבקשת ועדת ביקורת, המלל של קארינה נצבע בצבע בולט לעיני הסטודנטים ולעיני נציגי החוגים.

: "אנחנו נמצאים בעמותה דמוקרטית שיש גבולות שדורשים אישור על פי התקנון. מי  לירן בסון

לו לפנות  מוזמן  לבקר  אם  ושרוצה  למשל  בתוצאות.  אשא  כשלים  יש  ואם  אליי  או  ביקורת  עדת 

המכתב היה יותר חריף הייתי פוגע בעמותה, אנחנו יודעים מהו הקו האדום שאליו אנחנו יכולים  

 להגיע או לא להגיע. כל אחד ממכם יכול להעלות נקודה לסדר היום ולזמן ישיבת מועצה".

רון התמצוף  על  נקודתית  להגיב  צריך  ראיתי,  לא  אני  הודעות  "מרוב  זה  ונ :  כי  ההודעה  או  ה 

 מתפספס". 

בסון להפצה  לירן  ההודעות  ישלח  שם  מובילה  מועצה  רשום  שיהיה  חדשה  קבוצה  "אפתח   :

 הרשמיות". 

בסון זכויות  לירן  למצות את  כדי  כיתה  מול האקדמיה  כמו  בעבודה ארצית,  "אנחנו ממשיכים   :

הסטודנטים, דאגנו יחד עם היורים לתת מענה להתנסויות ואנחנו על הדברים. יש שיח בהתאחדות  

העולמית להוציא את ישראל ויחד עם ההתאחדות היהודית אנחנו מנסים למנוע זאת. במידה וזאת  

 זה יהיה הרסני אך אנחנו עובדים חזק שזה לא יקרה".  תהיה החלטה מאושרת 

 לירן נועל את הישיבה. 

 בברכה, 

 ר "ר       שובל בן עבו, סיו"לירן בסון, יו

 אגודת הסטודנטים והסטודנטיות במכללת אורנים

 חברת הוועד המנהל    ____________     _____________   ____________ 

 שם מלא                 מספר ת.ז.                 חתימה                                  

 חברת הוועד המנהל    ____________     _____________   ____________ 
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 השלמת בחירות תשפ"ד כתב הצבעה שם נציג 

 נמנע -

X נגד 

V בעד 

  רשא חלאילי 
 

   אריאל שרביט  

 V  בתאל כהן

 V  צוף רון

 V  גנוט ברזילי  מיה

 V  מור גלובין 

 V  שני אבל

  יחיא עזירי
 

 V  ענבל מצנר 

 V  טל מרודס זקס 

 V  ליטל שושן 

  ליאורה קורולוב 
 

 V  מאיה גפני 

 V  אור יצחק הרשקוביץ

 איתי שמואל
  

 אופיר דקל
  

 בר סידון 
 

V 

 -   וופא מוסא 

 שיר בן חיים 
  

 V  שובל בן עבו

 V  לירן בסון

 14 -  סך הכל מצביעים

 13 -  סך הכל בעד

 0 -  סך הכל נגד

 1 -  סך הכל נמנע

 אחוז מהנוכחים שהצביע 
 

100% 
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 בעד אחוז מהנוכחים שהצביע
 

92.8% 
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	2. נציגת החוג ללשון עברית                                                      ליאורה קורולוב.
	3. נציג החוג לחינוך חברתי קהילתי                                          איתי שמואל.

